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Forslag til vedtak 
1. Kontrollutvalget tar kommunedirektørens tilbakemelding til orientering. 
2. Kontrollutvalget ber kommunedirektøren om en ny tilbakemelding om status på 

oppfølging av kommunestyrets vedtak punkt 2 på sitt første møte i 2025. 
 
Vedlegg 
Kommunedirektørens oppfølging av kommunestyrets vedtak i sak 13/24 
 
Saksopplysninger 
På kontrollutvalgets møte 12. februar 2024 (sak 04/24) ble rapport fra forvaltningsrevisjon av 
samhandlingsreformen behandlet. 
Nedenfor kommer et kort utdrag fra forvaltningsrevisjonsrapporten. 
 
Revisjon Midt-Norge SA formulerte følgende problemstillinger for prosjektet: 
1. Er dialogen mellom Hitra kommune og helseforetaket når det gjelder utskrivningsklare 

pasienter i henhold til avtalene? 
2. Har Hitra kommune lagt til rette for god intern samhandling om mottak av 

utskrivningsklare pasienter? 
3. Har Hitra kommune organisert sine tjenester slik at de har kapasitet og kompetanse til å 

ta imot utskrivningsklare pasienter fra helseforetakene/spesialisthelsetjenesten? 
  
Revisjonens konklusjon 
1. Er dialogen mellom Hitra kommune og helseforetaket når det gjelder utskrivningsklare 

pasienter i henhold til avtalene? 
Revisor konkluderer med at dialogen mellom kommunen og helseforetaket når det 
gjelder utskrivningsklare pasienter skjer i henhold til samhandlingsavtalene.  

2. Har Hitra kommune lagt til rette for god intern samhandling om mottak av 
utskrivningsklare pasienter? 
Revisor konkluderer med at kommunen har lagt til rette for god intern samhandling om 
mottak av utskrivningsklare pasienter fra helseforetaket.  

3. Har Hitra kommune organisert sine tjenester slik at de har kapasitet og kompetanse til å 
ta imot utskrivningsklare pasienter fra helseforetakene/spesialisthelsetjenesten? 
Revisor konkluderer med at kommunen per i dag har organisert sine tjenester slik at de 
har kapasitet og kompetanse til å ta imot utskrivningsklare pasienter fra 
helseforetaket/spesialisthelsetjenesten.  
Selv om kommunen har strategiske planer og det er gjort beslutninger som skal bidra til å 
opprettholde kapasiteten og kompetanse på lengre sikt, er det likevel usikkert i hvilken 
grad kommunen vil klare å møte framtidas kapasitets- og kompetansebehov.  

  
Revisors anbefaling 
• Hitra kommune bør i større grad benytte muligheten for å melde avvik knyttet til 

informasjonsutvekslingen med St. Olavs hospital, når dette anses som nødvendig. 
• Kommunen bør gjøre tydelig de interne rutinene for å melde samhandlingsavvik. 
• Hitra kommune bør utarbeide kompetanseplaner på tjenestenivå. 
  
 



Politisk behandling 
Kommunestyret hadde forvaltningsrevisjonsrapporten opp til behandling i sitt møte 7. mars 
2024 i sak 13/24 og gjorde følgende vedtak:  
1. Kommunestyret tar forvaltningsrevisjonsrapport om samhandlingsreformen til orientering. 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren sørge for at anbefalingene i rapporten følges 

opp: 
• I større grad benytte muligheten for å melde avvik knyttet til 

informasjonsutvekslingen med St. Olavs hospital. 
• Tydeliggjøre de interne rutinene for å melde samhandlingsavvik. 
• Utarbeide kompetanseplaner på tjenestenivå. 

3. Kommunestyret ber kommunedirektøren gi kontrollutvalget en skriftlig tilbakemelding om 
hvordan anbefalingene er fulgt opp innen 31.08.2024. 

  
Kommunedirektørens oppfølging 
Kommunedirektøren har i brev av 17.10.2024 gitt kontrollutvalget en tilbakemelding om 
oppfølging av kommunestyrets vedtak punkt 2 (vedlegg). 
  
Vurdering 
Kommunedirektøren sier i sin tilbakemelding at det jobbes kontinuerlig med å følge opp 
anbefalingene i rapporten, følgende tiltak jobbes det med:  
• Rutiner for samhandlingsavvik 
• Kompetansekartlegging av alle ansatte 
• Helseplattformen skal tas i bruk fra 09.11.2024 
  
Konklusjon 
Sekretariatet er av den oppfatning at kommunedirektøren er godt i gang med å følge opp 
kommunestyrets vedtak punkt 2. 
Sekretariatet anbefaler at kontrollutvalget tar kommunedirektørens tilbakemelding til 
orientering og ber om en ny tilbakemelding om status på oppfølging av kommunestyrets 
vedtak punkt 2 på sitt første møte i 2025. 
 
 


